

Date: 9 August 2026

التاريخ: 9 أغسطس 2026

Resignation of Chief Executive Officer and Management Succession Arrangements

استقالة الرئيس التنفيذي والترتيبات الإدارية اللاحقة

Oman Arab Bank SAOG ("OAB") would like to disclose that Mr. Sulaiman Al Harthi has submitted his resignation as Chief Executive Officer of OAB on 8 August 2026 as he wishes to retire from the Banking Sector, and the Board of Directors, at its meeting held on 9 of August 2026 has accepted his resignation starting from 8 August 2026.

يود بنك عُمان العربي ش.م.ع. (البنك) أن يفصح بأن الفاضل/ سليمان الحارثي قد تقدم باستقالته من منصب الرئيس التنفيذي للبنك بتاريخ 8 أغسطس 2026م حيث قرر التقاعد من العمل المصرفي، وقد وافق مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 9 أغسطس 2026م على قبول استقالته، اعتباراً من 8 أغسطس 2026م.

As part of OAB's succession planning, the Board also resolved the appointment of Mr. Ali bin Saif Al Mani as Chief Executive Officer of OAB, effective 1 January 2027, subject to obtaining all required regulatory approvals.

في إطار خطة البنك لتعاقب القيادات، قرر مجلس الإدارة الموافقة على تعيين الفاضل/ علي بن سيف المعني رئيساً تنفيذياً للبنك اعتباراً من 1 يناير 2027م، وذلك بعد الحصول على جميع موافقات الجهات الرقابية اللازمة.

Mr. Ali bin Saif Al Mani is currently the Chief Executive Officer of Alizz Islamic Bank SAOC and has over 20 years of experience in the banking and financial services sector, having held senior leadership positions in leading financial institutions in the Sultanate of Oman.

يشغل الفاضل / علي بن سيف المعني حالياً منصب الرئيس التنفيذي لبنك العز الإسلامي ش.م.ع.م، ويتمتع بخبرة تزيد عن 20 عاماً في قطاعي الخدمات المصرفية والمالية، وقد شغل عدداً من المناصب القيادية العليا في مؤسسات مالية رائدة في سلطنة عمان.

As of 9/8/2026 until the end of the year, Mr. Sulaiman Al Harthi will focus on the successful completion of the Proposed Merger as disclosed by OAB on 19 July 2026, and the subsequent related disclosures.

واعتباراً من تاريخ 2026/8/9 وحتى نهاية العام ، سيقوم الفاضل/ سليمان الحارثي بمهام استكمال تنفيذ عملية الاندماج المقترح بنجاح، وذلك وفقاً للإفصاح الصادر عن البنك بتاريخ 19 يوليو 2026م، والإفصاحات اللاحقة ذات الصلة.

The Board of Directors expresses its appreciation to Mr. Sulaiman Al Harthi for his continued leadership and support throughout the transition period.

ويتقدم مجلس الإدارة بجزيل الشكر والتقدير إلى الفاضل/ سليمان الحارثي على قيادته المستمرة ودعمه خلال الفترة الانتقالية.

OAB will make further announcements, as required, in accordance with the applicable regulatory requirements.

وسيقوم البنك بالإفصاح عن أي مستجدات حسب الاقتضاء، وفقاً للمتطلبات التنظيمية المعمول بها.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير،




منصور الرايسي
سكرتير مجلس الإدارة

Mansoor Al Raisi
Board Secretary